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DAGMARSKOLEN     

Skolebestyrelsen 

Dato:  050224      Kl.: 17.30-19.30                                                                           

Mødet afholdes på: På skolen  

Møde nr.: 6 (2023/24)  Møde ordinært/ekstraordinært.: Ordinært 

Møder aftalt for 23/24: 21/8, 18/9, 6/11, 4/12, Skoleforum og møde 11/1 kl. 17-21, 5/2, 4/3, 
8/4, Skoleforum og møde 2/5 kl. 17-21, 17/6            

 

Bestyrelsen består af:  

Mads Langgaard Mørkedal, Tom Ramskover, Michael Brix, Christina Andersen, Jakob 

Jensen, Mia Rehling, Merete, Signe fra Elevråd og Rettighedsråd. 

 

 

Suppleanter: 

 

Fraværende: Nadia M.K. Hansen 

 

 

 

Dagsorden 
 
 Eleverne går efter punkt 4 
  

1 Ny skoleleder 
 
+ velkommen til ny medarbejder repr.  
(5 min.) 

Jakob Jensen er blevet ansat som skolele-
der. Jakob glæder sig til samarbejdet frem-
adrettet. Jakob vil arbejde for at opkvalifice-
rer de tiltag vi allerede er i gang med. Vi skal 
være endnu dygtigere hele vejen rundt. 
Skabe en større sammenhæng imellem 
skole og SFO/Klub. Bedre fællesskaber, hø-
jere trivsel og faglighed. 
Nyt medarbejder medlem Mia Rehling. Mia 
er på 0.+1.årgang og en del af det indsko-
lingsprojekt, der er i gang på årgangene.  

2 Elevernes punkt (Nyt fra elevråd 
og/eller rettighedsråd) 
(10 min) 

Adam 6.a Næstformand: Fokus på sprog og 
mobning. Det er elevrådets mærkesag. Det 
skal være rart at gå i skole. Der skal et stort 
banner op i skolegården og rundt på skolen 
for at mindske mobning og det grimme 
sprog.  
Det bliver med både tekst og billeder, så alle 
kan forstå det. Elevrådet oplever at børn bli-
ver kede af det når der bliver talt grimt. De 
store børn skal være et godt eksempel for 
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de små. De små ser op til de store, så de 
skal være forbilleder.  
Merete anbefaler en bog om bandeord, der 
skulle være rigtig god af Thomas Brunstrøm. 
Rettighedsrådet: Der har ikke været møde 
siden sidste gang. Jakob nævner, at der 
snart skal tales om Ringsted Børnefestival, 
hvor rettighedsrådet skal deltage. Tidligere 
har der været arbejdet med QR koder til ret-
tighedsrådet og Kahoot om rettigheder, 
samt lege med legepatruljen. 
 

3 Medarbejdernes punkt (Nyt fra med-
arbejderne) 
(5 min.) 

Forældrekaffe Fastelavn på fredag d. 9.feb. i 
både SFO og Klub. Tøndeslagning for de 
voksne. Der kommer 2 temauger snart.  
 
6.årgang er i gang med at overlevere til 
Campus. Der er lavt forældre deltagelse til 
besøgsaftenen på Campus. Kun 1/3 har del-
taget. På 0.+1. årgang er der kommet ro på 
nye personaler og det kører godt. Der er 
desværre ca. halvdelen af forældre, der ikke 
læser ugebreve fra årgangen. Hvordan for-
bedre vi dette? Hvad er årsagen til dette? 
Kunne være godt med skolebestyrelsen ind 
over. Forslag til et kommende punkt på 
dagsordenen- hvad skal vi bruge Aula til?  
 
Der blev ansat to pædagoger. Den ene 
måtte desværre af private årsager stoppe 
efter kort tid. Der er slået et opslag op igen 
med ansættelsessamtaler i slutningen af fe-
bruar.  

4 Skoleforum d. 9/1 
Snak om hvad det handlede om? 

(25 min) 

Meget interessant emne. Især projekt arbejdet 
var meget interessant og kunne sagtens overfø-
res til fx SFO/Klub. Vigtigt at inddrage børnene 
mere i processen, det skaber mere engagement 
hos både børn og voksne. Oplagt at få mere af 
det ind i undervisningen. Kunne være en idé 
med et katalog, så man kan inspirerer hinanden. 
MeeBook kan bruges til at dele forløb i.  
I klub og SFO har vi fokus på at gribe bolden og 
prøve at skabe muligheden for at være med til at 
udvikle flere spændende aktiviteter. Så de kan 
være med til at undersøge, indkøbe, sætte ram-
mer m.m.  
Elevrådet giver udtryk for deltagelse i emner gi-
ver bedre undervisning. Godt at bruge vores 
kreativitet, vores hænder og tanker. Det er kede-
ligt kun at lave opgaver. Godt at lave plancher til 
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en fremlæggelse, være mere aktive i processen. 
Godt at øve sig i at fremlægge og selv søge op-
lysninger, det lærer man bedre af. Aktive ting i 
undervisningen, fx måling man selv lave udenfor 
og er aktiv. Ugeskema er også godt, så kan man 
selv vælge rækkefølgen man gør tingene i. Der 
kan være nogen der har svært med de lidt mere 
frie rammer og så bliver det fjol eller hygge.  
Det gode i Klubben var at man selv kan vælge 
hvad man har lyst til. Finder dem som har de 
samme interesser som en selv.  
Elevrådet kunne arbejde med at undersøge i 
klasserne hvad børnene synes er en god time.  
 

 
 
 
 
 
 
 
 
Punkter til drøftelse/beslutning:  Referat/afgørelse: 

5 Princip for ”Kost” til godkendelse 
(5 min.) 

Dialog om de endelige rettelser. Princip er 
godkendt.  

 Princip for ”Klassedannelse” til god-
kendelse 
(5 min) 

Princip godkendt 

6 Nye skolepolitiske mål skal indgå ty-
deligt i skolebestyrelsens arbejde. 
 
Drøftelse om hvordan? 
 
Evt. udkast til ny dagsorden med de sko-
lepolitiske mål i fokus. 
 
Se bilag. Skolepolitiske mål 
(25 min) 

Mere fokus på de skolepolitiske mål i skole-
bestyrelsens arbejde. Et skolemål pr. møde 
til diskussion om hvordan vi arbejder med 
målene. Det ligges ind i årshjulet, så det er 
tydeligt hvornår de er på dagsordenen. 
Dette tager udgangspunkt i hvilke princip-
per, der skal være fokus på. Alle mål er lige 
vigtige.  

 
 
 
 
Punkter til orientering/drøftelse:    
 
Referat: 

7 Valg til skolebestyrelsen 
Se bilag 
 
(10 min) 

Der skal være valg i foråret. Dette skal være 
afgjort senest d. 9.maj 2024. Der skal hver-
ves forældre til skolebestyrelsen. Mads skri-
ver ud vedr. valg og facebook på Aula. JAK 
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ligger det på skærmene på skolen. Alle kan 
opfordre nye forældre til at stille op.  

8 BTU 
 
Se bilag: 
- BTU – dagmarskolen 
- Kommentarer 
 
Drøftelse om videre proces 
(30 min) 

Jakob gennemgik BTU for 2023. Vi ligger 
gennemsnitligt. Hvad skal der til for rykke 
dem der er utilfredse?  
Svarprocenten er lav, det kan give et skævt 
billede. Ved man som forældre nok om un-
dervisningen til at kunne svare på hvor til-
freds man er og hvordan man indgår i fæl-
lesskaber/have god trivsel? 
Renommé har lidt efter artikler. 
 

9 Orientering siden sidst fra ledelsen   
(5 min.) 

Der blev ansat 2 lærere efter nytår. Den ene 
lærer valgte at stoppe kort efter. Derfor har 
Zainab overtaget de timer, så der er stabilt 
på klassen. Zainab fortsætter frem til som-
merferien. Skolen er i god drift.  

 
 
 
Øvrige punkter                                                      Referat 

10  
Evt. / hurtige spørgsmål (5 min.) 

 
  

 
Punkter til kommende møder: 

Mødet d. 

 Arbejde/ revidere med princip ”Skolens trivselsramme” 

 Præsentation af årshjul med opmærksomhed på de skolepolitiske mål 

 Aula 

 Den gode skoledag fra elevrådet 

 Hvornår er der skoleforum? 

  

 


